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Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060 
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi 
Bizottságának 2015. január 27-én tartott ülésén. 

Jelen vannak:  
Bizottság részéről: Iszák László elnökhelyettes

Tóthné Fridrich Tamara
Nagy Sándor bizottsági tag
Hegedüs Péter bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati
Hivatal részéről: Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző

Dr. Bencsik Judit aljegyző

Iszák László a bizottság elnökhelyettese köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja,  
hogy a Bizottság 4 fővel határozatképes

Iszák László elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a meghívóban szereplő napirendi pontokkal?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és elfogadta a napirendet.

Napirendi pontok:

1. Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a 
megjelent fontosabb jogszabályokról.
Előadó: Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző

2. Előterjesztés  a  nemzetiségi  önkormányzatokkal  kötött  együttműködési 
megállapodás felülvizsgálata tárgyában.
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

3. Előterjesztés a Balmazújváros VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. 
alapító okiratának módosítása tárgyában.
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

4. Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft. 
alapító okiratának módosítása tárgyában.
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

5. Előterjesztés  az  orvosi  ügyeleti  feladatok ellátása  tárgyában megkötött  szerződés 
módosítása tárgyában.
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

6. Az Ügyrendi és Jogi Bizottság 2015. évi munkatervének elfogadása.
7. Különfélék



1.  Napirendi  pont:  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  hivatal 
munkájáról, a megjelent fontosabb jogszabályokról.

Iszák László elnökhelyettes
Ebből a tájékoztatóból kiderül, hogy melyik osztály, mit dolgozott. Látjuk a Dr. Bencsik Judit 
beszámolójánál  koszorúzások  voltak,  többek  között  Veres  Péter  és  Lengyel  Menyhért 
születésnapjának  megemlékezésére.  Elkezdődött  a  Város  Báljának  a  szervezése,  ami  2015. 
február  21-én  lesz  a  Sportcsarnokban.  A  szociális  csoportnál  látható,  hogy  az  aktív  korúak 
ellátása a jegyzői hatáskörből március hónaptól átkerül a Járási Hivatal hatáskörébe.

Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző
Most folytatódnak az egyeztetések, nyilvántartási rendszerek egyeztetése, hogy kompatibilis-e a 
két rendszer. A folyamatban lévő ügyeket jegyzőkönyvön keresztül át kell adni. Az ellátásokról 
továbbra is gondoskodni kell,  február 28-ig még az önkormányzattól kapják az ellátást,  utána 
pedig a járási hivataltól.

Hegedüs Péter bizottsági tag
Jelenleg az aktív korúak ellátását végző ügyintézőkkel mi lesz? Maradnak, vagy a járási hivatal 
átveszi őket?

Dr. Bencsik Judit aljegyző
Jegyző asszony és polgármester asszony többször jelezte és kérdezte, hogy mi lesz ezekkel az 
emberekkel.  Semmi információt  nem tudnak még mondani a Kormányhivatalban.  A járáshoz 
tartozik Egyek, Tiszacsege, Újszentmargita és Hortobágy. Ezekre a településekre ki kell menni 
ügyfélfogadásra.  Az  aktív  korúak  ellátása  mindenhol  nagyon  nagyarányú.  Amellett,  hogy 
Balmazújvárost el kellene látni a meglévő állománynak, még ki kell mennie Újszentmargitára, 
ahol kéthetente tartanak ügyfélfogadást Egyeken és Tiszacsegén hetente egyszer, Hortobágyon 
kéthetente tartanak ügyfélfogadást. Ez sem lesz elég, tehát nekik többször ki kell menni ezekre a 
településekre. Nagyon reméljük, hogy a Kormányhivatal fog átvenni embereket. 

Iszák László elnökhelyettes
A  fejlesztéseknél  található,  hogy  a  Diákszálló  telkén  a  konferencia  terem  műszaki  átadás 
szintjére ért. Ha a kastély környékén járunk, látjuk, hogy egy kocsiszín épült és annak van a 
használatbavételi eljárása. 

Hegedüs Péter bizottsági tag
A kollégiummal  kapcsolatban  szeretném megkérdezni,  hogy a  sporttagozat  létrehozása  miatt 
épül meg, vagy ez már régi terv?

Dr. Bencsik Judit aljegyző
Én, ahogy tudom, már régóta terv. 

Hegedüs Péter bizottsági tag
A járási hivatal alá fog kerülni a közfoglalkoztatás?

Dr. Bencsik Judit aljegyző
A közfoglalkoztatás itt marad az önkormányzatnál. 
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Iszák László elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a tájékoztatóval, kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

2/2015. (I. 27.) sz. ÜJB határozat

Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a 
megjelent fontosabb jogszabályokról.

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „Tájékoztató  a 
Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati Hivatal  munkájáról,  a  megjelent  fontosabb 
jogszabályokról” szóló tájékoztatót elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.

2.  Napirendi  pont:  nemzetiségi  önkormányzatokkal  kötött  együttműködési 
megállapodás felülvizsgálata tárgyában.

Iszák László elnökhelyettes
Minden év január 31-ig felül kell vizsgálni a megállapodást, illetve ha választás van, az alakuló 
ülést  követő  30  napon  belül  kell  felülvizsgálni.  Kérdése  van-e  valakinek?  A  határozati 
javaslatban szereplő két pontot egyben szavaztatnám meg. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

3/2015. (I. 27.) sz. ÜJB határozat

Nemzetiségi önkormányzatokkal kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálata 
tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „nemzetiségi 
önkormányzatokkal  kötött  együttműködési  megállapodás  felülvizsgálata  tárgyában”szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.

3. Napirendi pont: Balmazújváros VESZ Város Egészségügyi Szolgálat Nonprofit 
Kft. alapító okiratának módosítása tárgyában.

Dr. Bencsik Judit aljegyző
A  gyermekorvosi  tevékenység  már  többször  volt  a  bizottság  előtt.  November  30-ig 
helyettesítéssel Dr. Fehér András látta el.  A VESZ nevére szólt a működési engedély,  emiatt 
szerepelt a körzethez tartozó óvoda és iskola egészségügyi ellátásnak az épületei a VESZ-nek az 
alapító okiratában. Négy telephely törlésre kerül, plusz az önkormányzat képviselője átvezetésre 
került. 

Iszák László elnökhelyettes
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Kérdése  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést,  aki  egyetért  a  határozati  javaslat  három 
pontjával, kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

4/2015. (I. 27.) sz. ÜJB határozat

Balmazújváros VESZ Város Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. alapító okiratának 
módosítása tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága a Balmazújváros VESZ Város 
Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  alapító  okiratának  módosítása  tárgyában”  szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.

4.  Napirendi  pont:  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  kft 
alapító okiratának módosítás tárgyában.

Iszák László elnökhelyettes
Ebben az előterjesztésben látjuk, hogy lejárt a Felügyelő Bizottságnak a mandátuma és ezt meg 
kellett újítani. Tagjai: Leiter Katalin, Dr. Orcsik István, Végh István János.

Hegedüs Péter bizottsági tag
Szeretném megkérdezni, hogy régebben nem öttagú volt a bizottság? Mert az előterjesztésben 
úgy szerepel, hogy a felügyelőbizottság kétharmada, minimum három fő.

Dr. Bencsik Judit aljegyző
Valóban így szerepel, soha nem volt öttagú a felügyelőbizottság.

Iszák László elnökhelyettes
Kérdése  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést,  aki  a  határozati  javaslat  négy  pontjával 
egyetért, kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

5/2015. (I. 27.) sz. ÜJB határozat

Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft alapító okiratának módosítás 
tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „Balmazújvárosi 
Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft  alapító  okiratának  módosítás  tárgyában”szóló 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.
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5.  Napirendi  pont:  Az  orvosi  ügyeleti  feladatok  ellátása  tárgyában  megkötött 
szerződés módosítása tárgyában.

Dr. Bencsik Judit aljegyző
Az  orvosi  ügyeleti  feladatokat  kistérségi  társulás  keretében  látja  el  az  önkormányzat 
Hortobággyal  közösen.  2011-től  van  egy  határozatlan  idejű  szerződés  az  Orvosi  Ügyelet 
Nonprofit  Kft-vel.  Azok  a  háziorvosok,  gyermekorvosok,  akik  nem  vesznek  részt  ügyeleti 
ellátásban, nekik hozzá kell járulni az ügyeleti ellátás költségeihez. Erről van egy megállapodás, 
a  feladat  ellátási  szerződésnek  az  5.  számú  megállapodása  hozza  részletesen.  Mivel  az 
önkormányzat,  mint  szolgáltató  –  mert  közalkalmazottal  töltjük  be  és  nem  vállalkozó 
gyermekorvos látja el a feladatot - ezért most az önkormányzatnak szerepet kell vállalnia, illetve 
neki is meg kell fizetnie a 17.300,-Ft-ot, mert az ügyeleti feladatokban nem veszünk részt. Ez a 
módosítás került átvezetésre.

Iszák László elnökhelyettes
Kérdése van-e valakinek?

Hegedüs Péter bizottsági tag
A kérdésem azt lenne, hogy az Orvosi Ügyelet szokott-e beszámolót készíteni?

Dr. Bencsik Judit aljegyző
Minden évben beszámol.

Hegedüs Péter bizottsági tag
Rengeteg esetben előfordul az, hogy az orvosi ügyelet inkább azt mondja telefonba, hogy hívják 
a mentőket. A kifogás az, hogy nekik nincs eszközük, ők nem tudják ellátni és ezért hívjuk a 
mentőket. 

Dr. Bencsik Judit aljegyző
Amikor  panasz  van  az  orvosi  ügyelettel  kapcsolatban,  tekintettel  arra,  hogy mi  vagyunk  az 
ellátást  biztosítók,  hozzánk  lehet  fordulni.  Szoktak  betegek  panaszt  tenni,  minden  esetben 
továbbítjuk, és a Kft. kivizsgálja. 

Hegedüs Péter bizottsági tag
Ki lehetne vizsgálni azt is, hogy mennyi esetben jár az ügyelet, és hogy a mentősöknek nem nőtt- 
e a munkájának a száma? Véleményem szerint elég nagy területet lát el a két kocsi, mert van egy 
esetkocsi és egy sima kocsi. És ha még a feladatot el kell látnia a mentősöknek az orvosi ügyelet  
helyett,  akkor a sürgősebb ellátás nem lesz ellátva.  Az OMSZ-nak a munkatársai is jelezték, 
hogy nagyon sok esetben eljárnak az orvosi ügyelet helyett.

Dr. Bencsik Judit aljegyző
Kinek jelezték? Ide az önkormányzat felé senki nem jelezte. 

Hegedüs Péter bizottsági tag
Azért  kérdeztem,  hogy  itt  az  önkormányzatnál  van-e  valaki,  aki  vizsgálja  az  ügyeleti 
tevékenységet. 

Dr. Bencsik Judit aljegyző
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A beszámoló tárgyalásakor a szakmai vezető mindig jelen van a bizottsági ülésen. Eddig,  ha 
panasz érkezett, mi jeleztünk feléjük, és ők kivizsgálták. 

Iszák László elnökhelyettes
Kérdése van-e valakinek? Nem látok erre jelzést,  aki egyetért  a határozati  javaslattal,  kérem, 
hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

6/2015. (I. 27.) sz. ÜJB határozat

Az orvosi ügyeleti feladatok ellátása tárgyában megkötött szerződés módosítása tárgyában.

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „  az  orvosi  ügyeleti 
feladatok  ellátása  tárgyában  megkötött  szerződés  módosítása  tárgyában”  szóló  előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.

6.  Napirendi  pont:  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottság  2015.  évi  munkatervének  elfogadása 
tárgyában.

Iszák László elnökhelyettes
Minden évben minden bizottságnak munkatervet kell készítenie, amely tartalmazza a bizottsági 
ülések időpontját, fontosabb napirendeket és előadókat. 
Kérdése,  véleménye  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést,  aki  egyetért  a  2015.  évi 
munkatervvel, kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

7/2015. (I. 27.) sz. ÜJB határozat

Ügyrendi és Jogi Bizottság 2015. évi munkatervének elfogadása tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága az Ügyrendi és Jogi Bizottság 
2015. évi munkatervét elfogadja

Mivel több napirendi pont nem volt, kérdés, hozzászólás nem merült fel, így a bizottság  
elnöke az ülést bezárta.

K. m. f

Iszák László  Hegedüs Péter
elnöhelyettes  bizottsági tag
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Kányási Andrásné
 jegyzőkönyvvezető
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